
Verslag vergadering OR – 08/02/2024 

Gevolgd door: Kevin (directie), Kim, Wendy, Steffi DR,  Karel, Steffi M, Jonas, Philippe, Nicky, Jolien, Joke, Jeroen, Eline. 
Afwezig: Nele DH, Bjorn, Paul, Ann, Isabel, Joni, Robin, Stijn. 
Agendapunten: 

 Goedkeuring voorgaand verslag 
 Begroting 
 Ouderfuif  
 Teambuilding 
 Evalueren : schoolfotograaf, oudercafé, kersthappening 
 Activiteitenkalender 
 investeringsplan 
 Varia: Trooper, buddy bankje,….. 

 

Verslag 
Vorig verslag :  goedgekeurd 
 

Begroting: 
 We hebben in 2023 zo’n 5.749,24 € winst gemaakt.  

In bijlage vinden jullie een document met meer info hoe dit alles tot stand kwam. 
Onze Kersthappening is er 1 van die wel een heel mooi succes was en dat kunnen jullie wel zien in het 
bijgevoegde document. 
Er is ook 525€ van OR rechtstreeks in de kassa van de school gegaan tijdens de scholenveldloop.  
Deze som komt door het verkoop van de resterende producten van op onze ouderfuif. 

 De vraag komt van onze leden uit om wat meer transparantie te geven aan alle ouders voor wat het geld, dat 
wij inzamelen, juist gebruikt wordt. Bvb via de website onder het luik ouderraad. Dit zal bekeken worden van 
hoe we dit het beste kunnen doen. 
 

Ouderfuif 23/03/2024: 
 Affiches zijn gemaakt en verdeeld om op te hangen. 
 Kaartenverkoop : ieder OR-lid dient 10 kaarten te verkopen of meerdere. 
 Lijst van de sponsors is opgemaakt, verdeling is gebeurt. Sponsoring wordt afgerekend op 29/2. 
 DJ en zaal liggen reeds enige tijd vast. 
 Wordt er eten geserveerd? Er wordt geen pasta meer geserveerd, we nemen in overweging om wel party 

snacks te voorzien. 
 Alle helpers die op de fuif aanwezig zijn kunnen meegaan eten vooraleer het werk die avond start. 

 
Teambuilding 8/6/2024: 

 De teambuilding wordt een daguitstap + avondgedeelte. We mogen nog niet weten wat het is, dat blijft nog 
even geheim. 

 Budget dat de OR inbrengt is 35€ / persoon. We bekijken of dit nog wat kan bijgepast worden. 
 Het budget dat voorzien is voor de hele dag mee te gaan is 75€/ persoon. 
 Wie gaat er allemaal mee van de leden? 

 
Evaluatie schoolfotograaf: 

 Er is een vernieuwing op komst. In 2024 zal alles digitaal worden. Dit wil zeggen dat we alles online zullen 
kunnen bestellen. 
 

Evaluatie Oudercafé 14/12: 
 Het is allemaal rustig verlopen, alles was snel opgeruimd. De winst was 250,76 €. 

 



Evaluatie Winterhappening 15/12: 
 Deze kerst/ winterhappening was een geslaagde editie. Het was een enorm succes. 

Het weer was ook super goed wat natuurlijk de grote opkomst van bezoekers met zich meebracht. En aan alle 
helpende handen een dikke dank u wel. Dit was top! 

 We haalden 3941,50 € hiermee op. 
 Er zijn wel wat werkpunten :  

 Meer licht op de speelplaats 
 Meer krampjes om spulletjes te verkopen van elke klas nu was er niet zoveel 

keuze en kwam het van 1 klas. 
 Te weinig drank. Brouwer had maar de helft geleverd. Hij had dit op eigen 

houtje beslist van dat te doen. Zoeken naar een nieuwe brouwer omdat de 
samenwerking laat afweten? 

 

Activiteitenkalender van de school: 
 9/02 Carnavalsstoet De Bloesem 
 19/02 infomoment inschrijvingen 
 21/02 pedagogische studiedag = geen school 
 22/02 open klasdag (nieuwe leerlingen)  
 23/02 Rapport 3  
 27/02 start inschrijvingen (aanmelden)  
 01/03 start jeugdboekenmaand (de hele maand maart) 
 05/03 medisch onderzoek L4 (deel 1) + schoolraad 
 06/03 pedagogische studiedag = geen school 
 08/03 medisch onderzoek L4 (deel 2) + kennismakingsdag (nieuwe leerlingen) 
 19/03 medisch onderzoek L1  
 20/03 lokale verlofdag = geen school 
 22/03 vaccinatie CLB (L4 en L5) 
 23/03 Ouderfuif 
 15/04 kriebelteam + welkom aan de nieuwe peuters 
 17/04 buitenspeeldag 
 22/04 start inschrijvingen met ticket 
 26/04 Rapport 4 + stratenloop 
 28/04 Vormsel 
 29/04 tot en met 03/05 Go met de velo L5 + L6 
 29/04 tot en met 30/04 Sportklassen L4 
 04/05 Eerste communie 
 06/05 sportdag bovenbouw 
 07/05 schoolreis 
 08/05 lokale verlofdag = geen school 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



investeringsplan: 
 Onze directie (Kevin) zit samen met de dorpsraad van gemeente Haaltert voor meer parkeergelegenheid / 

speelstraat. Dit om het afzetten / afhalen van de kinderen veiliger te laten verlopen. 
 Er worden wat zaken op orde gesteld aan de gebouwen: 

 Zo hebben we onder meer de ramen die aan de beurt zijn. Vernieuwen van enkel beglazing 
naar dubbele beglazing. Budget voorziening +/- 135 000€ waar we dan 94 500€ subsidies 
krijgen via Agion. 

 Omgevingswerken : ruimere speelplaats + fietsenstalling zal een budget van +/-  17 500€ zijn 
 Asbest verwijdering opslagruimte ( dak) zal een budget van +/- 6000€ zijn  
 Aankoop ICT materiaal +/- 10 000€ 

Planning volgende vergaderingen: 
 15 april, 30 mei 

Varia:  
 Fietsroutekaart : School heeft een fietsroute kaart aangevraagd om veilig naar school te komen. 
 Trooper: Het is een platform waar wij op aangemeld zijn om een extra centje te verdienen voor onze school. 

Stelselmatig ontvangen wij daar geld van en geven we dit ook aan de school door.  
(platform waar vele winkels op aangesloten zijn en waar dus een bepaald percentage van uw aankoop kunnen 
gedoneerd worden aan onze ouderraad vereniging)   

 Buddy bankje:  Dat is een bankje dat in een bepaald kleur geverfd is (bv. Rood). Als een kindje daar gaat 
opzitten wil dat zeggen dat hij of zij een speelvriendje/vriendinnetje zoekt. Dus als kindjes niemand hebben 
om mee te spelen dan kunnen ze daar gaan zitten en weten andere kinderen dat en kunnen ze die uitnodigen 
om mee te spelen. 

 Actie op tijd op school:  De school is bezig met een nieuwe actie “ op tijd op school”. Ze willen de ouders en 
kinderen er op attent maken dat ze zeker voor 8u30 op school moeten zijn. Eens 8u30 dan zijn de kinderen al 
te laat op school. De school geeft deze cijfers dan via smartschool door aan alle ouders. We vinden dat wel 
eens goed om te weten want we staan er niet altijd bij stil maar dat geeft een invloed op de start van de 
lessen. 

 Speeltijd wordt ingekort: Na de krokusvakantie gaan we van start met een proefperiode om de speeltijd in te 
korten. Hiervoor is een heel duidelijke mail rond gegaan van de directie uit via smartschool. Na deze 
proefperiode wordt het geëvalueerd en besproken.  

 Ook het buiten les geven / het buiten lopen komt terug maar dit moet organisatorisch allemaal weer bekeken 
worden en geëvalueerd worden. 

 Najaar “ week van de lege brooddoos”: Gemeente Haaltert geeft via de Uitpas reeds de mogelijkheid om gratis 
te eten. En de organisatie “Brood nodig Haaltert” die gaven elke Haaltertse school 6000€. Hiermee kunnen we 
als school de kinderen een warme maaltijd bieden als ze geen eten bij hebben. 

 Fruit of koek actie: Een idee om dit weer in het leven te roepen dat we een stukje fruit kunnen aanbieden of 
een koekje.  

 Luizen bestrijden: Het kriebelteam en school doen samen vaak controles en dat geven ze mee via smartschool 
om hier als ouder u kind op te volgen als ze luizen hebben en het te bestrijden. Doch doet het precies niet veel 
uit en vragen we of er geen andere manier is om bepaalde ouders hierop te wijzen. Kunnen we via CLB of 
andere instanties deze ouders rechtstreeks aanspreken en dus niet enkel via de school? 
 

vergadering gaat door op: 
15/04/2024 om 20 u. 


